

BIG WEST CO. LTD., STUDIO NUE, INC. AND HARMONY GOLD U.S.A. ANNOUNCE EXPANSIVE AGREEMENT FOR THE FUTURE OF MACROSS AND ROBOTECH WORLDWIDE!

FOR IMMEDIATE RELEASE

BIG WEST CO. LTD., STUDIO NUE, INC. AND HARMONY GOLD U.S.A. ANNOUNCE EXPANSIVE AGREEMENT FOR THE FUTURE OF ROBOTECH AND MACROSS WORLDWIDE!

April 9, 2021 - Tokyo, Japan & Los Angeles, California - Landmark agreement between the anime companies will allow immediate international distribution of most Macross television sequels and films, while affirming Harmony Gold's rights to the Robotech franchise. Both companies will cooperate on the international distribution of future Macross and Robotech projects post 2021.

Tokyo based BIGWEST CO. LTD. and Los Angeles based Harmony Gold U.S.A. announced an agreement regarding the worldwide rights for the legendary Macross and Robotech franchises. This expansive agreement signed by both companies on March 1, 2021, ends two decades of disagreements and will allow Big West and Harmony Gold to chart a new path that will unlock the great potential of both the Macross and Robotech franchises worldwide.

The landmark agreement immediately permits worldwide distribution of most of the Macross films and television sequels worldwide, and also confirms that Big West will not oppose the Japanese release of an anticipated upcoming live-action Robotech film. The agreement also recognizes Harmony Gold's longstanding exclusive license with Tatsunoko for the use of the 41 Macross characters and mecha in the Robotech television series and related merchandise throughout the world excluding Japan.

Moving forward, both parties will cooperate on distribution regarding future Macross and Robotech projects for the benefit of both franchises.

Big West Representative Director, Kaya Onishi added, "Stories that feature Valkyries, a transformable realistic mecha, in action among the galaxies while diva's sing in the background, as well as love triangles involving the pilots and singers. That was and continues to be the concept behind the Macross series, and I am happy that I can now help bring Macross to people all over the world on the 40th anniversary of the series. I would like to express my deepest gratitude to Harmony Gold Chairman, Frank Agrama for his courageous decision in this matter."

Harmony Gold USA Chairman, Frank Agrama stated, "This is an incomparably historic moment for both Harmony Gold and Big West and the anime industry overall. This is also an exciting moment for fans of Robotech and Macross worldwide. I thank my friend, Big West Representative Director, Kaya Onishi for her hard work to help us reach this long-desired resolution that protects both of our franchises while building a better tomorrow for both our companies."

BIG WEST CO. LTD., STUDIO NUE, INC. ET HARMONY GOLD USA ANNONCENT UN ACCORD EXPANSIF POUR L'AVENIR DE ROBOTECH ET MACROSS DANS LE MONDE!

9 avril 2021 - Tokyo, Japon et Los Angeles, Californie - Un accord historique entre les sociétés d'animation permettra la distribution internationale immédiate de la plupart des suites et films télévisés Macross, tout en affirmant les droits d'Harmony Gold sur la franchise Robotech. Les deux sociétés coopéreront à la distribution internationale des futurs projets Macross et Robotech après 2021.

Basé à Tokyo, BIGWEST CO. LTD. et Harmony Gold USA, basée à Los Angeles, a annoncé un accord concernant les droits mondiaux des légendaires franchises Macross et Robotech. Cet accord expansif signé par les deux sociétés le 1er mars 2021, met fin à deux décennies de désaccords et permettra à Big West et Harmony Gold de tracer une nouvelle voie qui débloquera le grand potentiel des franchises Macross et Robotech dans le monde entier.

L'accord historique permet immédiatement la distribution mondiale de la plupart des films et suites télévisées Macross dans le monde entier, et confirme également que Big West ne s'opposera pas à la sortie japonaise d'un prochain film d'action en direct de Robotech. L'accord reconnaît également la licence exclusive de longue date de Harmony Gold avec Tatsunoko pour l'utilisation des 41 personnages et méca Macross de la série télévisée Robotech et des marchandises associées dans le monde entier, à l'exception du Japon.

À l'avenir, les deux parties coopéreront sur la distribution des futurs projets Macross et Robotech au profit des deux franchises.

Le directeur représentant de Big West, Kaya Onishi, a ajouté:«Des histoires mettant en vedette Valkyries, un mécha réaliste transformable, en action parmi les galaxies tandis que les divas chantent en arrière-plan, ainsi que des triangles d'amour impliquant les pilotes et les chanteurs. C'était et continue d'être le concept derrière la série Macross, et je suis heureux de pouvoir maintenant aider à apporter Macross aux gens du monde entier à l'occasion du 40e anniversaire de la série. Je tiens à exprimer ma plus profonde gratitude au président d'Harmony Gold, Frank Agrama, pour sa décision courageuse dans cette affaire.

Le président d'Harmony Gold USA, Frank Agrama, a déclaré:«C'est un moment historique incomparablement pour Harmony Gold et Big West et pour l'industrie de l'anime en général. C'est également un moment passionnant pour les fans de Robotech et de Macross du monde entier. Je remercie mon amie, la directrice représentative de Big West, Kaya Onishi pour son travail acharné pour nous aider à atteindre cette résolution désirée depuis longtemps qui protège nos deux franchises tout en construisant un avenir meilleur pour nos deux entreprises.